



Important Product Information Guide

Service and Support information

The following information describes the technical support that is available for your product, during the warranty period or throughout the life of your product. Refer to the Lenovo Limited Warranty for a full explanation of Lenovo warranty terms. See “Lenovo Limited Warranty notice” later in this document for details on accessing the full warranty.

■ What this Warranty Covers

Lenovo warrants that each Lenovo hardware product that you purchase is free from defects in materials and workmanship under normal use during the warranty period.

The warranty period for the product starts on the original date of purchase as shown on your sales receipt or invoice or as may be otherwise specified by Lenovo. The warranty period and type of warranty service that apply to your product are as specified in "Warranty Service Information" below. This warranty only applies to products in the country or region of purchase.

THIS WARRANTY IS YOUR EXCLUSIVE WARRANTY AND REPLACES ALL OTHER WARRANTIES OR CONDITIONS, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, ANY IMPLIED WARRANTIES OR CONDITIONS OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. AS SOME STATES OR JURISDICTIONS DO NOT ALLOW THE EXCLUSION OF

EXPRESS OR IMPLIED WARRANTIES, THE ABOVE EXCLUSION MAY NOT APPLY TO YOU. IN THAT EVENT, SUCH WARRANTIES APPLY ONLY TO THE EXTENT AND FOR SUCH DURATION AS REQUIRED BY LAW AND ARE LIMITED IN DURATION TO THE WARRANTY PERIOD. AS SOME STATES OR JURISDICTIONS DO NOT ALLOW LIMITATIONS ON THE DURATION OF AN IMPLIED WARRANTY, THE ABOVE LIMITATION ON DURATION MAY NOT APPLY TO YOU.

■ **Online technical Support & Warranty Service**

If the product does not function as warranted during the warranty period, please visit <https://support.lenovo.com> for help with your product.

Warranty Service information

■ Warranty period and type of Warranty service

Product Type: Home Essential device

Country or Region of Purchase	Warranty Period
France	2 Years
Germany	2 Years
UK	1 Year
US	1 Year
Canada	1 Year

Important information

<https://www.lenovo.com/safety>

Operation Temperature 0 °C - 40 °C

Storage Temperature - 20 °C - 60 °C

Relative humidity 10-85%

Standby power <0.7w

Compliance Statement

This device complies with Part 15 of the FCC Rules and with RSS of Industry Canada. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Responsible Party:

Lenovo (United States) Incorporated

1009 Think Place - Building One
Morrisville, NC 27560

Phone Number: 919-294-5900

The Class B digital apparatus complies with Canada ICES-005. This digital apparatus does not exceed the class B limits for radio-noise emissions from digital apparatus as set out in the Radio Interference Regulations of the Canada Department of Communications.

CAN ICES-005(B)/NMB-005(B)

NOTICE:

This device should be installed and operated with a minimum distance of 20 centimeters between the radiator and your body.

Lenovo is not responsible for any radio or television interference caused by using other than specified or recommended cables and connectors or by unauthorized changes or modifications to this equipment. Unauthorized

changes or modifications could void the user's authority to operate the equipment.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.

- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult an authorized dealer or service representative for help.

Caution: To maintain compliance with the FCC's RF exposure guidelines, place the product at least 20cm from nearby persons.

Environmental, recycling, and disposal information

■ General recycling statement

Lenovo encourages owners of information technology (IT) equipment to responsibly recycle their equipment when it

is no longer needed. Lenovo offers a variety of programs and services to assist equipment owners in recycling their IT products. For information on recycling Lenovo products, go to: <http://www.lenovo.com/recycling>.

■ Important WEEE information



Batteries and electrical and electronic equipment marked with the symbol of a crossed-out wheeled bin may not be disposed as unsorted municipal waste. Batteries and waste of electrical and electronic equipment (WEEE) shall be

treated separately using the collection framework available to customers for the return, recycling, and treatment of batteries and WEEE. When possible, remove and isolate batteries from WEEE prior to placing WEEE in

the waste collection stream. Batteries are to be collected separately using the framework available for the return, recycling, and treatment of batteries and accumulators. Country-specific information is available at:
<http://www.lenovo.com/recycling>

Restriction of Hazardous Substances Directive (RoHS)

■ European Union RoHS

Lenovo products sold in the European Union, on or after 3 January 2013 meet the requirements of Directive 2011/65/EU on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment ("RoHS recast" or "RoHS 2").

For more information about Lenovo progress on RoHS, go to:

http://www.lenovo.com/social_responsibility/us/en/RoHS_Communication.pdf

■ **United States of America**

Lenovo products sold in California, on or after January 1, 2007, meet the requirements of "California's RoHS" (SB20, 50).

Lenovo products sold to the New York City government, on or after March 1, 2007, meet the requirements of the City's environmental preferred purchasing regulations.

■ **India**

RoHS compliant as per E-Waste (Management) Rules, 2011.

■ Japan

Lenovo products sold in Japan, on or after July 1, 2006, meet the requirements of J-Moss ("Japan RoHS").

Legal notices

Lenovo and the Lenovo logo are trademarks of Lenovo in the United States, other countries, or both.

Other company, product, or service names may be trademarks or service marks of others.

LIMITED AND RESTRICTED RIGHTS NOTICE: If data or software is delivered pursuant a General Services Administration "GSA" contract, use, reproduction, or disclosure is subject to restrictions set forth in Contract No. GS-35F-05925.

Informations concernant l'entretien et l'assistance technique

Les informations ci-après décrivent l'assistance technique disponible pour votre produit, pendant la période de garantie ou pendant toute la durée de vie du produit. Pour plus de détails sur les dispositions de votre garantie, consultez la Garantie Limitée Lenovo. Voir « Notification de Garantie Limitée Lenovo » plus loin dans ce document pour plus d'informations sur l'accès à la garantie complète.

■ Étendue de la présente garantie

Lenovo garantit que chaque produit matériel Lenovo acheté ne présente aucun défaut matériel ou de main-d'œuvre dans des conditions normales d'utilisation et durant la période couverte par la présente garantie. La période de garantie du produit prend effet à la date originale d'acquisition, comme l'indique votre reçu ou facture, à moins que Lenovo n'en dispose autrement. La période de garantie et le type de service de garantie s'appliquant à votre produit sont définis ci-dessous, dans la section « Informations relatives aux services prévus par la garantie ». Cette garantie s'applique uniquement aux produits dans le pays ou la région d'acquisition.

CETTE GARANTIE EST VOTRE SEULE GARANTIE.

ELLE REMPLACE TOUTES LES AUTRES GARANTIES OU CONDITIONS, EXPLICITES OU IMPLICITES, Y COMPRIS, ET DE FAÇON NON LIMITATIVE, TOUTE GARANTIE OU CONDITION IMPLICITE D'APTITUDE À L'EXÉCUTION D'UN TRAVAIL DONNÉ. COMME CERTAINS ÉTATS OU LÉGISLATIONS N'AUTORISENT PAS L'EXCLUSION DE GARANTIES EXPLICITES OU IMPLICITES, L'EXCLUSION QUI PRÉCÈDE NE VOUS SERA PAS APPLICABLE. DANS CE CAS, DE TELLES GARANTIES S'APPLIQUENT UNIQUEMENT DANS LE CADRE ET LA DURÉE REQUIS PAR LA LOI, ET SONT LIMITÉES DANS LEUR DURÉE À LA PÉRIODE DE GARANTIE. COMME CERTAINS ÉTATS OU LÉGISLATIONS N'AUTORISENT PAS LES LIMITATIONS

DE DURÉE DES GARANTIES IMPLICITES, LA
LIMITATION DE DURÉE CI-DESSUS NE VOUS SERA
PAS APPLICABLE.

■ **Assistance technique en ligne et service de
garantie**

Si le produit ne fonctionne pas tel qu'il a été garanti
pendant la période de garantie, visitez le site
<https://support.lenovo.com> pour obtenir de l'aide sur votre
produit.

Informations relatives aux services prévus par la garantie

■ Période de garantie et type de service prévu par la garantie

Type de produit : Appareil Home Essential

Pays ou région d'acquisition	Période de garantie
France	2 ans
Allemagne	2 ans
Royaume-Uni	1 an
États-Unis	1 an
Canada	1 an

Informations importantes

<https://www.lenovo.com/safety>

Température de fonctionnement : 0 °C- 40 °C

Température de stockage : -20 °C- 60 °C

Humidité relative : 10 à 85 %

Consommation en veille : <0,7 w

Déclaration de conformité

Ce produit répond aux exigences de la section 15 de la réglementation FCC et à la norme RSS d'Industrie Canada. L'utilisation est soumise aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit supporter toute interférence reçue, y compris les interférences susceptibles d'altérer son fonctionnement.

Partie responsable :

Lenovo (États-Unis) Incorporated

1009 Think Place - Building One
Morrisville, NC 27560, États-Unis
Numéro de téléphone : 919-294-5900

L'appareil numérique de classe B est conforme à la norme ICES-005 du Canada. Cet appareil numérique ne dépasse pas les limites d'émission d'interférence radio des appareils numériques de classe B telles que décrites dans le Règlement sur les interférences radio du Département des communications du Canada.

CAN ICES-005(B)/NMB-005(B)

AVIS :

Cet appareil doit être installé et utilisé en maintenant une distance minimum de 20 centimètres entre le radiateur et votre corps.

Lenovo n'est pas responsable des interférences radio ou de télévision dues à l'utilisation de câbles et connecteurs autres que ceux spécifiés ou recommandés ou à des

altérations ou modifications non autorisées de cet équipement. Toute altération ou modification non autorisée peut entraîner l'interdiction d'utiliser l'appareil. Cet appareil a fait l'objet de tests ayant démontré qu'il respecte les limites d'un appareil numérique de classe B, conformément à la section 15 des règles de la FCC. Ces limites visent à fournir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans un lieu d'habitation. Cet appareil génère, utilise et peut émettre des fréquences radio et, s'il n'est pas installé ou utilisé conformément aux instructions, peut causer des interférences nuisibles pour les dispositifs de communication infrarouge. Il n'existe cependant aucune garantie permettant d'écarter la possibilité d'interférences dans une zone en particulier. Si cet appareil cause des interférences susceptibles de brouiller la réception de votre radio ou téléviseur, ce qui peut être vérifié en allumant et en éteignant l'appareil, il

est vivement conseillé à l'utilisateur d'essayer de corriger cette interférence en prenant les mesures suivantes :

- Réorientez ou déplacez l'antenne réceptrice.
- Augmentez la distance entre l'appareil et le récepteur.
- Branchez l'appareil à la prise d'un circuit différent de celui auquel le récepteur est connecté.
- Consultez un revendeur ou un réparateur agréé pour tout besoin d'assistance.

Attention : pour continuer à respecter les recommandations d'exposition RF de la FCC, placez le produit à 20 cm au moins des personnes à proximité.

Informations relatives à l'environnement, au recyclage et à la mise au rebut

■ Consigne générale de recyclage

Lenovo encourage les propriétaires de matériel informatique (TI) à recycler leur matériel dès lors que celui-ci n'est plus utilisé. Lenovo propose une gamme de programmes et services concernant le recyclage du matériel informatique. Pour plus d'informations sur le recyclage des produits Lenovo, accédez à la page suivante : <http://www.lenovo.com/recycling>.

■ Informations DEEE importantes



Les équipements électriques et électroniques agrémentés d'un symbole représentant une poubelle à roulettes barrée d'une croix ne doivent pas être jetés avec les déchets municipaux non triés. Les batteries et les déchets d'équipements électriques et

électroniques (DEEE) doivent être traités séparément dans l'infrastructure de collecte mise à la disposition des clients pour le retour, le recyclage et le traitement des batteries et des DEEE. Dans la mesure du possible, retirez et isolez les batteries des déchets d'équipements électriques et électroniques (DEEE) avant de mettre ces derniers au rebut. Les batteries doivent être collectées séparément par le biais de l'infrastructure disponible pour la collecte, le recyclage et le traitement des batteries et des accumulateurs usagés.

Des informations spécifiques à chaque pays sont disponibles à l'adresse suivante :
<http://www.lenovo.com/recycling>

Directive européenne RoHS (Restriction of Hazardous Substances)

■ RoHS Union européenne

Lenovo products sold in the European Union, on or after 3 January 2013 meet the requirements of Directive 2011/65/EU on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment ("RoHS recast" or "RoHS 2").

For more information about Lenovo progress on RoHS, go to:

[http://www.lenovo.com/social_responsibility/us/en/RoHS
Communication.pdf](http://www.lenovo.com/social_responsibility/us/en/RoHS_Communication.pdf)

■ **États-Unis d'Amérique**

Lenovo products sold in California, on or after January 1, 2007, meet the requirements of "California's RoHS" (SB20, 50).

Lenovo products sold to the New York City government, on or after March 1, 2007, meet the requirements of the City's environmental preferred purchasing regulations.

■ **Inde**

RoHS compliant as per E-Waste (Management) Rules, 2011.

■ **Japon**

Lenovo products sold in Japan, on or after July 1, 2006,

meet the requirements of J-Moss ("Japan RoHS").

Mentions légales

Lenovo et le logo Lenovo sont des marques déposées de Lenovo aux États-Unis et/ou dans d'autres pays.

Les autres noms de société, de produit ou de service sont des marques commerciales ou des marques de service d'autres sociétés.

REMARQUE SUR LES DROITS LIMITÉS ET RESTREINTS : si les données ou les logiciels sont fournis conformément à un contrat « General Services Administration » (« GSA »), l'utilisation, la reproduction et la divulgation sont soumises aux restrictions stipulées dans le contrat n° GS-35F-05925.

Attention

Le présent appareil est conforme aux CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : (1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et (2) l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

This equipment complies with Industry Canada radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. Cet équipement est conforme à l'exposition aux rayonnements Industry Canada limites établies pour un environnement non contrôlé.

IC Radiation Déclaration d'exposition Attention: Cet émetteur doit être installé pour fournir une distance de séparation d'au moins 20 cm de toute personne.

© Copyright Lenovo 2018.

V1.0_20180716

Reduce | Reuse | Recycle



601-00002-000

Printed in China

